
 

Fra: Andreas Morsbøl  

Sendt: 10. marts 2020 08:40 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg <indrebylokaludvalg@okf.kk.dk> 

Emne: Inddragelse af Lokaludvalg og lokale interessenter i trafikanalyse ved Inderhavnsbroen 

 

Kære Indre By Lokaludvalg, 

 

Jeg vil hermed invitere jer til et møde omkring Inderhavnsbroen. Som I måske ved, er der givet 

penge til en undersøgelse af trafikken omkring broen, hvor pendlere og turister kommer på tværs 

af hinanden. Den undersøgelse er vi i forvaltningen gået i gang med, og jeg er projektleder for den. 

I den forbindelse vil vi gerne høre fra lokaludvalgene på begge sider af broen.  

 

Derfor synes jeg, vi skal mødes. Det kunne være et første møde, hvor vi taler om forløbet og om 

de umiddelbare problemstillinger ved trafikken i dag. Derefter vil jeg gerne, at en fra lokaludvalget 

følger projektet i en følgegruppe. Desuden, hvis der er andre interessenter, jeg bør kontakte, så 

lad mig vide det. Så tager jeg kontakt. Jeg har allerede grundejerne på Nordatlantens Brygge på 

min liste, herunder Slots- og Kulturstyrelsen. 

 

 

Jeg håber vi får gang i et godt projekt, som kan give nogle gode løsninger for Inderhavnsbroen og 

området omkring. 

 

 

Med venlig hilsen  

Andreas Morsbøl 

Projektleder 

Cykel, Vej og Genopretning 

_______________________________ 
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